
 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

 
Mødetidspunkt Den 4.9. kl. 18.00-20.00  

Der er mad fra kl. 17.30 

Sted Personalerummet 

Medlemmer Samia Sofie Kappe, Formand (SK), Heidi Normann Eriksen (HE), Heidi Juul (HJ), Mikkel Taudorf (MT),  

Anne Line Mikkelsen (AM), Tina Juul (TJ) 

Julie Quass Pedersen (JP), Kommunalbestyrelsesrepræsentant, 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM), Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Karin Grüttner, (KG), Skoleleder, Jacob Kofoed (JK), Souschef 

Fraværende m. afbud Julie Quass Pedersen (JP), Kommunalbestyrelsesrepræsentant, 

 

Punkt 

/tid 

Dagsordenspunkt Indhold i punktet og evt. proces  Referat Ansv. 

1. 

18.00 

Godkendelse af 

dagsordenen 

Godkendelse af dagsordenen Dagsorden blev godkendt. SK 

2. 

18.05 

Orientering om nyt 

forvaltningsområde 

Specialafdelingen er fremadrettet knyttet fagligt op 
til Social Forebyggelse, der er nyt kommunalt for-
valtningsområde. 
Orientering omkring denne forandring. 

KG orienterede om det nye forvaltningsområde. 

Specialafdelingen hører ind under det nye område: 

Social forebyggelse. Almen skolen hører fortsat un-

der Skoleområdet. 

Området Social forebyggelse har til opgave at ar-

bejde på tværs af det forebyggende områder og det 

almene område. 

Ledelsesmæssigt på Skovlyskolen betyder det, at 

skolen har en viceskoleleder for specialafdelingen og 

en viceskoleleder for almen. Derudover er der ingen 

ændringer.   

KG 



 

 

3. 

18.20 

Ferieplan for 24/25 

 

Godkendelse af feriekalender for det næste sko-
leår. 

Feriekalenderen blev godkendt. JK 

4. 

18.30 

Høringssvar budget-

forslag 2024-2027 

Bestyrelsen skal udarbejde høringssvar, jf. bilag 3 
nedenfor - mail fra Hanne Dencker angående hø-
ringssvar. 
 
Se endvidere medsendte bilag, der var vedhæftet 
mailen angående høringssvar: 

• Budgetforslag 2024-2027 

• Handlekatalog 2024 
Samt  

• Skoleområdets områdeMEDs høringssvar til 
handlekatalog 
 

Det var med som bilag til punktet på BSU møde 
den 16. august – I kan se fulde dagsorden her, hvis 
det har interesse: https://dagsordener.ruders-
dal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-
d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-
8343-86088d84a055 
 
Det relevante for skoleområdet optræder på side 
54-60 i Handlekataloget. 

KG gennemgik budgetforslaget for 2024 -2027 med 

fokus på de punkter, der havde relation til skoleområ-

det og specialområdet. 

Det blev fulgt op af en diskussion om hvert punkt, der 

berørte skolen.  

Omdrejningspunktet for diskussionen var at argu-

mentere for, at budgetforslagene i mindst muligt om-

fang berørte skolernes egne budgetter.  

 

KG formulerer bestyrelsens høringssvar ud fra input 

ved mødet. 

 

Bestyrelsen evaluerede processen omkring dette 

punkt og fandt, at det havde været en gennemgang, 

der gav god mulighed for drøftelse og afklaring.  

SK 

5. 

19.00 

Retningslinjer for te-
lefoner og andre di-
gitale devices 

Skolens retningslinjer for brug af telefoner, iPad, 
Smartwatches og computere fremlægges. 
 
Der er et stort fokus på dette både i medier og fra 
forældreperspektiv. Skolen er mobilfri, og vi vil 
gerne drøfte håndteringen af dette med bestyrel-
sen. 
 

KG orienterede om vores tilgang til digitale enheder. 

 

Skovlyskolen er en mobilfri skole. 

Det er blevet præsenteret på de afholdte forældremø-

der. 

 

KG præsenterede reglerne for skolebestyrelsen 

 

KG 

https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-8343-86088d84a055
https://dagsordener.rudersdal.dk/vis?Dagsorden-Boerne--og-Skoleudvalget-d.16-08-2023-kl.09.00&id=cf9fc373-17aa-4dd6-8343-86088d84a055
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Skolen har endvidere set på muligheden for at 
lukke iPads ml. kl. 20 og kl. 7.30. Dette skal drøftes 
ved mødet. 
 

SK fortæller om en problemstilling med smartwat-

ches. Det er skolebestyrelsens holdning at smartwat-

ches er sammenlignelige med en mobiltelefon. Derfor 

må elever ikke have smartswatches med i skolen 

 

KG orienterede om skolens muligheder for at styre 

iPads ved at fastsætte skærmtid. 

 

Det var skolebestyrelsens holdning at skærmtid i 

hjemmet skal være forældrestyret. Skolen vil derfor 

ikke lave en kollektiv skærmtid.   

 

6. 

19.20 

Skolens resultater i 
trivselsmålingen 

Skolen fremlægger resultater fra årets trivselsmå-
ling samt arbejdet med disse. 
 

KG orienterede om trivselsmålingen. 

 

Der er to rapporter. En for 0. til og med 3. klasse og 

fra 4. til 9. klasse. 

 

Teamene omkring klasserne bruger rapporten til at 

lave en trivselshandleplan, som teamene arbejder 

med op til og på trivselsdagen. Teamene skal genbe-

søge trivselshandleplanen henover skoleåret.   

 

Det blev spurgt ind til, om man kan se resultaterne 

holdt op mod kommunen og fra de tidligere år. 

Skolen hører, om vi kan få de data til et møde senere 

på året. 

 

SK 

 



 

 

  

Kommende møder: 

9.10., 13.11., 7.12., 30.1., 5.3., 18.4. og 4.6. 
 

 

Tilsynspunktet omkring SFO og SFK udskydes til efter sommerferien. 

7. Forældrebidrag ved 
lejrskoler 
 

Bestyrelsen skal forholde sig til skolens oplæg om, 
at der fremadrettet opkræves 100 kr. pr døgn ved 
lejrskoler. Dette er praksis på de øvrige skoler. 
 

Skolebestyrelsen godkendte, at skolen fremadrettet 

må opkræve 100 kr. pr. døgn.  

JK 

8.  

19.50 

Nyt fra SkoleForum 

(Fast punkt) 

 

 Der er første møde i skoleforum mandag d. 11. au-

gust, der var derfor intet at berette. 

SK 

9. 

19.55 

 

Meddelelser  Alle bestyrelsens medlemmer har mulighed for at 

orientere under dette punkt. 

 

Fysiklokalet. 

Fysiklokalet er ved at blive gennemrenoveret.  

Forvaltningen betaler for istandsættelse af selve loka-

let, men skolen skal selv finansiere inventar.  

Midlerne som skolebestyrelsen råder over i indevæ-

rende år går derfor til inventar i fysiklokalet. 

 

SK 

10. 

 

Eventuelt 

 

 Skolebestyrelsen har tidligere drøftet muligheden af 

et fælles skoledistrikt med Holte skole. Der var dog 

på nuværende tidspunkt ikke interesse fra holte sko-

les side til at lave et fælles skoledistrikt med Skovlys-

kolen. 

 

Det blev aftalt, at ny dato for kontaktforældremødet er 

onsdag d. 25. oktober kl. 17 til 18.30. 

 

 



 

 

Mulighed for at lave events med formål at tjene penge til skolen. 

Forberedelse til kontaktforældremødet onsdag d. 25. oktober 17 til 18.30 – husk at sende princip fro kontaktforældremøde. 

 

 

 


